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Protokół posiedzenia nr 86/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 28 czerwca 2023 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.30 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Zastępca Burmistrza Miasta  – Karol Lizurej.    

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Pracownik Urzędu - Elżbieta Kaczan 

Pracownik Urzędu - Mariusz Buniowski 

Architekt - Adam Syczewski 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Katarzyna Hoszkiewicz 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

       3.1. projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyn: 

3.1.1. rozpatrzenie uwagi wniesionej do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kętrzyna. 

3.1.2. uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyna. 

3.2 trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie 

Miejskiej Kętrzyn. 

3.3 powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

3.4  odmowy przyjęcia do realizacji wniosku o podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie.          

3.5 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy  Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

3.6 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

3.7 uchylenia Uchwały Nr XI/68/99 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 maja 1999 roku w sprawie 

zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze roku budżetowego.  

3.8 wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. 

3.9 powołania Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w Kętrzynie w celu kompleksowego zbadania wszystkich 

okoliczności powstania roszczeń osób prowadzących przedszkola niepubliczne za lata 2009-2016.   

4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. oraz opinia Komisji w sprawie 

wykonania budżetu miasta za rok 2022. 

4.1 opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 2022 rok.   

4.2 opinia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                           

z wykonania budżetu miasta za 2022 rok.. 

4.3 opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 
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5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli wykonania 

budżetu Miasta w 2022 roku. 

6. Omówienie planu pracy komisji na II półrocze 2023r. 

7. Opinia projektu stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kętrzynie na II półrocze 2023r.  

8. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Przyjęcie protokołu nr 84/2023 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 7 członków                     

w głosowaniu 6 głosów  „za”, 1 głos „nie brał udziału” – porządek został przyjęty. 

 

Ad pkt 3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1. Radni zapoznali się z projektem Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego miasta Kętrzyn. Pracownik Urzędu Elżbieta Kaczan poinformowała, iż zmiany 

do projektu Studium zostały udostępnione do wglądu na przełomie stycznia/ lutego. W terminie 

wpłynęła uwaga od firmy Transport Osobowy Joanna Mickiewicz znajdującej się przy ul. 

Bydgoskiej 24. Uwaga dotyczyła przekształcenia  zajętego terenu ze strefy mieszkaniowej na 

strefę usługową. Decyzją Burmistrza jest odrzucenie uwagi, gdyż przyjęcie jej może 

spowodować zbyt duży konflikt społeczny.    

Pracownik Urzędu Mariusz Buniowski poinformował, iż wpłynęło pismo, podpisane przez 36 

mieszkańców osiedla , w którym wyrażony jest sprzeciw przyjęciu uwagi. 

3.1.1. Po przeanalizowaniu wniesionej uwagi Przewodnicząca przeszła do opiniowania   

rozpatrzenie uwagi wniesionej do projektu Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyna. Kto jest „za” odrzuceniem uwagi 

wniesionej do projektu Studium?  Przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 3 

głosy „za”, 4 głos „ wstrzymujący się ” – uwaga została odrzucona.  

3.1.2. Następnie przystąpiono do uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyna. Komisja przy  udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 3 głosy „za”, 4 głosy „ wstrzymujące się” – opinia pozytywna.  

3.2. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Katarzyna Hoszkiewicz, omówiła 

projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Kętrzyn. Przewodnicząca poinformowała, iż 

Burmistrz Miasta nie wnosi uwag formalno- prawnych do projektów podejmowanych uchwał.  

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia 

pozytywna. 

3.3. Sekretarz Miasta Halina Kuriata opowiedziała o projekcie uchwały w sprawie powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. Zwróciła się z 

prośbą, o wyznaczeniu osób, które zostaną powołane do pracy w zespole. Przewodnicząca 

zgłosiła do uczestnictwa w zespole Radnego Zbigniewa Nowaka, który nie wyraził zgody. 

Następnie przewodnicząca przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych.  Komisja przy  

udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna. 

3.4. Przewodnicząca Marzena Gajek omówiła projekt uchwały w sprawie odmowy przyjęcia 

do realizacji wniosku o podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Radny Zbigniew Nowak poinformował, że we wniosku mieszkańca nie są podane prawdziwe 

informacje, gdyż nie było żadnego postępowania administracyjnego i w związku z powyższym 

nie ma o czym rozmawiać.  Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projekt uchwały  
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przeszła do opiniowania.  Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów 

„za”, 1 głos „ przeciw” - opinia pozytywna. 

3.5. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

Poinformowała, że od bieżącego miesiąca zostało podjęte rozporządzenie, które zwiększa 

wynagrodzenie pracowników samorządowych. Pierwotny budżet był niedoszacowany i 

potrzeba jest sukcesywnie go uzupełniać. Uwag nie wniesiono. Komisja przy  udziale 7 

członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 4 głosy „ wstrzymujące się, 1 głos „ nie 

brał udziału”- opinia pozytywna. 

3.6. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie  

zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

Radny Zbigniew Nowak informuje, iż 1,5 mln budzi wiele wątpliwości. Zwrócił się z pytaniem 

o kalkulację ilości osób, które będzie obowiązywała regulacja płacy. Ile środków dokładnie jest 

na to potrzebne?  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka informuje, iż na te półrocze kwota, którą trzeba 

przeznaczyć wynosi ok 200 tyś. Przedstawił również porównanie budżetowe za rok 2022. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec informuje, iż jest to kwota maksymalna, którą można 

zmniejszyć.  

Przewodnicząca Marzena Gajek zwraca się z pytaniem…-gdyby projekt uchwały nie przeszedł 

to do kiedy jest czas by złożyć wniosek o kredyt?  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka informuje, iż czas jest do 24  lipca. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, iż procedura trwa ok 35 dni, jeśli zostanie 

podjęta uchwała w lipcu ogłosimy przetarg by zakończyć procedurę na początku września. 

Środki, które zostały z rozliczenia roku poprzedniego chcieliśmy zabezpieczyć na zwiększenie 

dotacji przedszkoli zgodnymi z wyliczeniami ok 3 mln. 

Radny Zbigniew Nowak wniósł uwagę co do treści uchwały…-  by w punkcie 4 skreślić 

pierwsze słowo ”dokonać”. Po przeanalizowaniu powyższego projektu uchwały 

Przewodniczącą przystąpiła do opiniowania. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów „ wstrzymujących się” - opinia pozytywna.  

3.7. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie  

uchylenia Uchwały Nr XI/68/99 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 maja 1999 roku                   

w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze 

półrocze roku budżetowego. Uwag nie wniesiono. Przewodniczącą przystąpiła do opiniowania. 

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia 

pozytywna.  

3.8. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie   

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości.  

Radny Zbigniew Nowak informuje, iż ilość deklaracji nie pokrywa się z ilością wydatków, 

które trzeba przeznaczyć.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec informuje, iż będą rozsyłane zapytania do wszystkich 

zarządców nieruchomości o zestawienie ilości osób zameldowanych.  

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem…-  w jaki sposób rozliczani są uchodźcy?  

Radny Zbigniew Nowak informuje, iż to właściciel nieruchomości jest odpowiedzialny za 

rozliczenie osób zajmujących lokal, jednak ma wątpliwości czy jesteśmy w posiadaniu rzetelnej 

wiedzy ile tak naprawdę przebywa ludzi w mieszkaniu.     

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projekt uchwały  przeszła do opiniowania. 

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia 

pozytywna.  
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3.9. Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Doraźnej 

Rady Miejskiej w Kętrzynie w celu kompleksowego zbadania wszystkich okoliczności 

powstania roszczeń osób prowadzących przedszkola niepubliczne za lata 2009-2016.  

Poinformował, iż jest to projekt uchwały Radnego Daniela Sapińskiego. Przedstawiła opinię 

Burmistrza, który nie wnosi uwag formalno-prawnych do powyższej uchwały.  

Radny Czesław Ćwik zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik Miasta Kamili Wybraniec…-   

w jaki sposób są naliczane dotacje dla przedszkoli, skoro zostały wyliczone nieprawidłowo.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec informuje, iż osoby wytypowane w CUW zajmowały się 

wyliczeniami dotacji, były one jednak wyliczane w najlepszej wierze w ówczesnym czasie, a 

że po latach zdarzyła się taka interpretacja…,  

Radny Zbigniew Nowak informuje, iż nie jest pewien czy komisja doraźna będzie miała 

odpowiednie prawa kontrolne.  

Radny Czesław Ćwik zwrócił się z pytaniem o możliwość przygotowania na sesję taki 

rekonesans odnośnie oddziałów przedszkolnych, jakich usług nie świadczono w porównaniu 

do innych przez co dotacja została zaniżona. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka informuje, iż jest to praktycznie niemożliwe, gdyż nie 

rozmawiamy o zakresie usług świadczonych przez przedszkola tylko o kwestii wyliczeń 

dotacji. Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projekt uchwały  przeszła do 

opiniowania.  Przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 3 głosy 

„przeciw” , 5 głosów „ wstrzymujących się”- opinia negatywna.  

Ad pkt 4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. oraz opinia Komisji w 

sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2022. 

4.1. opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum 

zaufania za 2022 rok. Uwag nie wniesiono. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali 

w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów „ wstrzymujących się”- opinia pozytywna. 

4.2. opinia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. Uwag nie wniesiono. Komisja przy  

udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 4 głosy „ wstrzymujące się”, 

1 głos „ nie brał udziału” - opinia pozytywna. 

4.3. opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok. Uwag nie wniesiono. Komisja przy  udziale 7 

członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów „ wstrzymujących się”- opinia 

pozytywna. 

Ad pkt 5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z 

kontroli wykonania budżetu Miasta w 2022 roku. Uwag nie wniesiono.  

Ad pkt 6. Omówienie planu pracy komisji na II półrocze 2023r. 

Radny Zbigniew Nowak – zgłosił poprawki do każdego punktu z planu pracy komisji. 

Zaproponował plan pracy o następującym brzmieniu: 

  

1.Ocena przebiegu realizacji zadań w ramach Budżetu Obywatelskiego.  

2. Ocena realizacji planu robót publicznych i prac interwencyjnych.  

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze.  

4. Analiza podatków i opłat w Gminie Miejskiej Kętrzyn.  

5. Opiniowanie projektu budżetu Miasta  na rok  2024. 
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6. Opiniowanie uchwał i stanowisk Rady Miejskiej oraz skarg i wniosków mieszkańców. 

 

Przewodnicząca komisji przeszła do opiniowania poprawki radnego Zbigniewa Nowaka. 

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali   w głosowaniu: 6 głosów „za”, 1 głos „ nie 

brał udziału” - opinia pozytywna. 

 

Ad pkt 7. Komisja w toku dyskusji ustaliła następujący plan pracy Komisji na II półrocze 

2023r.  

 

1. Ocena przebiegu realizacji zadań w ramach Budżetu Obywatelskiego.  

2. Ocena realizacji planu robót publicznych i prac interwencyjnych.  

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze.  

4. Analiza podatków i opłat w Gminie Miejskiej Kętrzyn.  

5. Opiniowanie projektu budżetu Miasta  na rok  2024. 

6. Opiniowanie uchwał i stanowisk Rady Miejskiej oraz skarg i wniosków mieszkańców. 

 

Następnie przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu stanowiska   w sprawie 

zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 

2023r. 

Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu : 6 głosów „za”, 1 głos „ nie 

brał udziału” - pozytywnie przyjęła stanowisko.  

 

Ad pkt 8. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Dariusz Duczek zwrócił się z pytaniem  w sprawie palącej się cukrowni. W dalszym 

ciągu występuje zadymienie i unosi się duszący zapach.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka informuje, iż sytuacja jest monitorowana przez cały czas. 

Na ten moment jest dość niebezpieczne by służby mogły dogasić tlący się obiekt.   

Radny Zbigniew Nowak poinformował, iż jeden niepełnosprawny mieszkaniec nie ma 

możliwości dojechać na czas komunikacja miejska do WTZ. 

Zastępca Burmistrz Karol Lizurej informuje, iż wyznaczonych jest szereg linii komunikacji 

jeżdżących na ul. Budowlaną.  

Przewodnicząca Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem w sprawie komunikacji miejskiej…- 

czy zepsuty autobus został naprawiony i uczestniczy już w ruchu? 

Ad pkt 9. Przyjęcie protokołu nr 84/2023 

Komisja przy udziale 7 członków na sali w głosowaniu 6 głosów „ za” , 1 głos „ nie brał 

udziału”- przyjęto protokół.     

Ad pkt 10. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie 

komisji. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marzena Gajek 


